
Aan:  presidium d.d. 24 september 2018 

Van:  griffier 

Betreft: Opleidingen raad en commissie  

 

In het presidium van 28 mei is een overzicht gegeven van de opleidingen/introductiebijeenkomsten 

na de verkiezingen en is aangegeven welk digitaal opleidingsaanbod er is.  

Voorts is afgesproken dat de fractievoorzitters binnen de fracties zouden inventariseren welke 

opleidingsbehoeften er zijn, zodat op 24 september in het presidium zou kunnen worden besproken 

welke opleidingswensen de raad heeft voor het jaar 2019.  

 

Deze inventarisatie heeft de volgende informatie opgeleverd (reacties van vier fracties): 

Algemeen  

1. Mediatraining. Tijdens de laatste verkiezingsperiode werden sommigen van ons achter een 

tafel gezet in een debat. Maar hoe ga je daar mee om? 

2. (Praktisch invulling geven aan) burgerparticipatie 

3. Sturen in de gemeenschappelijke regeling 

4. Gemeenterecht 

5. Integriteitstrainingen 

Sociaal domein 

6. Inhoudelijke verdieping ten aanzien van het sociaal domein. 

7. Training Wmo voor Raadsleden (meermalen genoemd) 

Financiën  

8. Financiën voor gemeenteraadsleden 

9. Begroting en rekening (meermalen genoemd) 

Ruimtelijke ordening 

10. Training implementatie omgevingswet  

 

Ook voor de onderwerpen: 

11. Doeltreffend omgaan met moties, amendementen en bespreeknotities 

12. Activiteiten van de Rekenkamer (o.a. beoordelen van investeringen) 

13. Het doen van onderzoeken 

was er belangstelling. De betreffende raads- en commissieleden zullen uitgenodigd worden door de 

griffie voor een toelichting. Indien overige raads- en commissieleden hierbij wensen aan te 

schuiven, zijn zij van harte welkom.  

 

Er zijn verschillende opties om aan deze opleidingsbehoefte te voldoen. Allereerst is een keuze 

nodig wat betreft de vraag: voor welke onderwerpen is er breed belangstelling, zodat hier 

incompanytrainingen (intern of extern verzorgd) voor kunnen worden georganiseerd?  

Voor de resterende opleidingsbehoeften kunnen individuele trainingen, opleidingen, workshops 

worden gevolgd, met gebruikmaking van de faciliteiten volgens de verordening.  

 

Ten slotte wil de griffie nog het volgende opmerken.  

Op 3 en 10 september hebben de trainingen vergadertechniek en debatteren plaatsgevonden. Er 

waren ongeveer 25 raads- en commissieleden bij de trainingen aanwezig. De trainingen zijn, naast 

het trainen van de debatvaardigheden, gebruikt om te oefenen met de interruptiemicrofoons. 

Gezien de evaluatie (zie bijlage) waren de deelnemers erg tevreden.  

De aanwezigen gaven tijdens en na de debatavonden aan dat er behoefte was om de training te 

herhalen. Daarbij werd gerefereerd aan de training die 4 jaar geleden was gegeven en dat je bij een 

nieuwe cursus altijd wel wat opsteekt. Een invulling zou kunnen zijn om de debattraining te 

herhalen in het voorjaar van 2019. De bedoeling is dan een herhalingscursus van 1 avond. Daarbij 



zijn ook raads- en commissieleden die niet eerder aanwezig waren van harte uitgenodigd om mee te 

doen. Er kan dan o.a. geoefend worden met de POOC-techniek (Probleem, Oorzaak, Oplossing en 

Conclusie). En met het nummeren en labelen van standpunten en argumenten. 

 

Voorstel 

Het presidium: 

1. wordt verzocht aan te geven voor welke van bovenstaande 10 onderwerpen 

incompanytrainingen worden georganiseerd in 2019; 

2. wordt voorgesteld de debattraining te herhalen in het voorjaar van 2019; 

3. ermee in te stemmen dat het resterende deel van het budget voor 2019 beschikbaar wordt 

gehouden voor individuele opleidingsverzoeken. 


